
 
 

 

 

PLZEŇSKÝ KRAJ  

Zápis z Komise Rady Plzeňského kraje pro otevřený kraj  

 

 

 
Přítomni  

Milena Stárková,  Jan Honomichl, Jan Šašek, Ctibor Fojtíček, Petra 
Jánošíková,  František Horník, Jiří Koreš,  Dita Portová, Karel Kvit, Petr 
Vileta,   Robin Kvěš, Michal Vozobule, Pavel Kugler 

  
 

Omluveni 

 
 
Ivo Grüner, Václav Špíral, Jana Bystřická, Pavel Hauzner,  
 

Hosté  
Ing. Eliška Pečenková, Ing. Tomáš Marek 

  

 
 

Program: 
 

1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů z předešlého jednání 
3. Problematika zveřejňování smluv 
4. Různé 

1. Zahájení 
Předsedkyně zahájila 10. zasedání komise. Představila program a přivítala hosty paní Ing. 
Pečenkovou, vedoucí odboru informatiky KÚPK a pana Ing. Marka, vedoucího projektu 
transparentní Plzeňský kraj. 

 
 
2. Problematika zveřejňování smluv 
 
Ing. Pečenková seznámila členy komise s postupy kraje, které vedou ke zvýšení 
transparentního výkonu veřejné správy v oblasti zveřejňování smluv. Kraj zveřejňuje smlouvy 
v souladu se zákonem o veřejných zakázkách, nad rámec zákona zveřejňuje smlouvy 
s objemem zakázky nad 200 tis. CZK. 
Ing. Marek  názorně ukázal, jak smlouvy na portálu veřejné správy dohledat. Odkaz na portál 
veřejné správy: www.portal.gov.cz. 
Proběhla prezentace zveřejňování smluv Jihočeským a Libereckým krajem. 

Číslo zasedání 10 
Datum konání           11. 9. 2014 
Místo konání          KÚPK, Škroupova 18, zasedací místnost č.dv. 143 

Zapisovatel          Renata Flimelová 
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Pan Vileta upozornil, že např. Slovenská republika již všechny smlouvy zveřejňuje bez větších 
problémů. 
Ing. Pečenková vysvětlila, že je velmi složité technicky zajistit zveřejňování smluv, pokud se 
změní zákon. Ministerstvo pro místní rozvoj na návrhu zákona pracuje. 
Pan Koreš vysvětlil, že je hlavně důležité, aby byla zajištěna možnost dohledat informace 
konečným uživatelem, a ne jen, aby byl „naplněn zákon“. 
Následovala diskuse o zadávání veřejných zakázek, kdy se členové shodli, že nejdůležitější a 
zároveň nejtěžší je nastavení podmínek a kritérií pro zadávání. Například zohlednění místních 
podnikatelů, a tím i podpora pracovních příležitostí v regionu.  
Ing. Pečenková rozdala všem členům materiál:  „Národní elektronický nástroj“, který ukazuje 
na možnosti postupu při administraci a řízení všech druhů zadávacích postupů Ministerstva 
pro místní rozvoj ČR. 
 

3. Různé  
 
Předsedkyně komise požádala členy, aby se zamysleli nad budoucími úkoly komise, aby 
mohla začít pracovat na plánu práce komise pro rok 2015. 
Uvedla, že pan hejtman na posledním jednání Zastupitelstva Plzeňského  kraje vyjádřil 
spokojenost s činností Komise pro otevřený kraj, která napomáhá k větší transparentnosti 
kraje.  
Plzeňský kraj byl v rámci projektu "Rozšířené hodnocení krajů", zpracovaného občanským 
sdružením Oživení, v hodnocení celkové transparentnosti nejlepší ze všech krajů České 
republiky, a to s hodnotou 79%. Znamená to, že na jeho profilu PK jako zadavatele lze najít 
nejkomplexnější informace o VZ. Také v případě povinného zveřejňování smluv byl kraj 
hodnocen nejlépe.   
Pan Horník se zeptal, kolik stran v měsíčníku Plzeňského kraje má opozice. Pan Šašek, jako 
člen redakční rady vysvětlil, že opozice má možnost své postoje vyjádřit v tomto měsíčníku 
vždy na jedné straně v rubrice Slovo opozice. 
 
 
 
 
 
 jméno příjmení  jméno příjmení 
 
           Renata Flimelová v.r.           Ing. Milena Stárková v.r. 
 
 zapisovatel  předseda komise 


